

790. 內外國船舶出入各港別 大正二年
本表ニ掲クルモノハ外國貿易ニ從事セル船舶ノ出入ナリ

Table with columns for Port (港), Domestic (内國), Foreign (外國), and sub-categories for Steamships (汽船) and Sailing Ships (帆船), including counts and tonnage.

791. 官有鐵道線路、停車場、車輛並列車及車輛走行哩 (總數、鐵道線路區間)

Table showing railway statistics from 1900 to 1915, including lines, stations, vehicles, and train kilometers.

792. 官有鐵道旅客貨物及賃金 (總數、鐵道線路區間) 續

Table showing railway passenger and freight statistics and fares from 1900 to 1915, categorized by class and type of goods.

793. 官有鐵道營業收入及支出 (總數、鐵道線路區間)

Table showing railway operating income and expenses from 1900 to 1915, including passenger and freight revenue and costs.

794. 官有鐵道死傷人員 (總數、鐵道線路區間)

Table showing railway deaths and injuries from 1900 to 1915, categorized by employee, passenger, and other.

792. 官有鐵道旅客貨物及賃金 (總數、鐵道線路區間)

Table showing railway passenger and freight statistics and fares from 1900 to 1915, categorized by class and type of goods.